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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit tesz a magyar diplomácia annak érdekében, hogy a határátkelőkön különösen a
rába zesin ne kelljen félórákat-órákat várni s így az EU csatlakozós után lassabban
lehessen a hatásokat átjárni mint korábban?„ címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Lamperth Mónika
belügyminiszter asszonyhoz

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az EU csatlakozástól az emberek azt is várták, hogy az EU országok egymás közti határain
gyorsabb lesz az átjárás. Jogosan, hiszen az EU ezt is hirdeti és politikájában, jogalkotásában
erre törekszik .
Ezzel szemben számos határátkelőhelyen - nem a magyar szervek munkájából adódóan -
félórákat -órákat kell várni. Különösen így van ez a rábafiizesi átkelőn. A lassabb áthaladás
nem magyarázható a vendégmunkások, turisták rohamával, ezen a határátkelőhelyen az
osztrák szervek rendszeresen olyan munkát végeznek, melyből hosszú sorok adódnak . Ezt
egyébként a hírügynökségek is megerősítették Felmerül a gyanú, szándékosan nehezítik meg
a belépést. Mindenesetre az eljárás nehezen egyeztethető össze a határokon való szabad
átjárás elvével.

Kérdezem Miniszter Asszonyt :
Mit tesz, mit tehet a magyar diplomácia, a Belügyminiszter az osztrák ho7,7MIlás
megváltoztatása, az Európai Uniót nem éppen népszerűsítő gyakorlat megszűntetése
érdekében?

Várom válaszát,

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELÓ
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

Manninger Jenő
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